| 學位別 | 獎學金獎勵額度 | 獎勵年限 |
|-----------|---|--|
| 博士班 | 獲得指導教授或系所主管同意書者(每位指導教授學生數未設限)即有以下獎勵: 方案一: 1.「中山大學外國學生獎學金」:免學雜費(由國際處經費支應,詳註1)。 2.「中山大學菁英博士生入學獎助學金」: 入學第一學期每月獲15,000元新台幣,第二學期至第六學期向系所辦公室提出申請,(由教務處經費支應,無須系所或指導教授配合款,詳註2)。 | 至多三年·於申請時獲 得。 每學期以指導教授填寫 之綜合表現評核表評核 續領資格 |
| | 方案二: 方案一之1、2點及校內宿舍住宿費三年減免 | |
| | (限名額·由審查會議進行排序決議) | |
| 碩士班 | 獎學金每月 12,000 元新台幣(約 400 元美金) | 核定一年・依國際處規 |
| 在校生 | | 定時間內申請。 |
| *108-1 入讀 | | 每學期評核續領資格 |
| | | 每一學期平均成績需達 |
| | | GPA 3.38 or 80% 以上 |
| 碩士班 | 免學雜費 | 核定兩年,於申請時獲 |
| 新生 | | <u>得。</u> 有際地域抗傷領家投 |
| *109-1 入讀 | | 毎學期評核續領資格 |
| | | 每一學期平均成績需達 |
| EX3 T T | | GPA 3.38 or 80% 以上 |
| 學士班 | 獎學金每月 6,000 元新台幣 (約 200 元美金) | 至多四年·每年核定。 每學期評核續領資格 |
| | | 每字朔計核類 模質化 每一學期平均成績需達 |
| | | |
| | | GPA 2.44 or 70% 以上 |

^{*}各學制獎學金及減免,每學期均需要覆核續領資格,達到標準者得以授領。

註1:「中山大學外國學生獎學金」依照本校公告之「國立中山大學獎勵外國優秀學生就讀本校(學士、碩士、博士)獎助學金要點」第一章與第二章及外國學生獎學金審查會議結果為準。 註2:「中山大學菁英博士生入學獎助學金」依照本校公告之「國立中山大學獎勵外國優秀學生就讀本校(學士、碩士、博士)獎助學金要點」第三章之審查原則為準。

^{*}所有獎學金均需按照每學期之評核決定下一學期是否可以續領。

| Degree | Scholarship | Duration |
|---|--|---|
| Program Doctoral | Upon obtaining the "Consent Form" from advisor or department chair (no limitation of student | Max. 3 years, granted upon submission. |
| | number for each faculty) when submitting application for degree program, student will be | Performance assessment reviewed each semester. |
| | Monthly stipend of TWD15,000 (≒USD500) for the 1st semester. For the following semesters, student is required to submit application to department office for review (funding from the Office of Academic Affairs, matching fund is not required from advisor or department²). | |
| | Type B: Including No. 1 and 2 of Type A and on-campus student dormitory fee waiver (availability limited, granted by reviewing committee). | |
| Master 2019 Fall intake Master students (September,2019) | Monthly stipend of TWD12,000(≒USD400) | Approved yearly, apply and submit required documents at OIA's notification. |
| | | Academic performance reviewed each semester. (GPA 3.38 or 80%) |
| Master 2020 Fall intake Master students | Tuition waiver (funding from Office of International Affairs¹) | Max. 2 years, granted upon submission. |
| (September,2020) | | Academic performance reviewed each semester. (GPA 3.38 or 80%) |
| Bachelor | Monthly stipend of TWD6,000 (≒USD200) | Max. 4 years, <u>approved</u> yearly. |
| | | Academic performance reviewed each semester. (GPA 2.44 or 70%) |

^{*}All scholarship are granted on a semester by semester basis.

Note:

- 1. Based on the Chapter I and $\ \Pi$ of "Guidelines Governing Scholarship Applications for Outstanding International Students Enrolling in Bachelor's, Master's, and Doctoral Programs." and the results of the scholarship review committee.
- 2. Based on the Chapter I and III of "Guidelines Governing Scholarship Applications for Outstanding International Students Enrolling in Bachelor's, Master's, and Doctoral Programs."

^{*}Recipients are granted scholarships for the subsequent semester provided academic standards are met.